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ZAPISNIK SA 8. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

GRADA CRIKVENICE 

održane dana 13. ožujka 2014. godine u 18:00 sati 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Vedran Antić, Marina Baričević, Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac, ing., 

Branko Kleković, Paulo Krmpotić, Damir Lončarić, dr. sc. Dragan Magaš, Dino 

Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Željko Skrbin, 

Ivana Ševerdija, Davorka Vukelić Ljubobratović.  

 Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 

privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 

samoupravu Jasminka Citković, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije, 

turizam i gospodarstvo mr. sc. Jasna Perhat, voditelj Sektora za komunalni sustav   

Ivan Petrinović, viša savjetnica za lokalnu samoupravu i odnose s javnošću Melanija 

Milat-Ružić, stručna referentica za pripremu sjednica Gradskog vijeća i arhivu 

Dubravka Pobor, direktorica GKTD-a "Murvica" d.o.o. Sonja Polonijo, voditeljica TIC-

a TZG Crikvenica Tea Car Reljac, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, 

ravnateljica Dječjeg vrtića "Radost" Martina Magaš, ravnateljica Osnovne škole 

Zvonka Cara Desiree Pečaver, ravnateljica Osnovne škole Vladimira Nazora Deana 

Čandrlić-Zorica, predsjednik Savjeta mladih Grada Crikvenice Sandi Manestar, 

ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Ksenija Car Ilić, Ermina Lekaj – 

predstavnica Albanske manjine, ravnateljica Ustanove u kulturi Sanja Škrgatić, 

predstavnici medija – Franjo Deranja, Rade Puhar – Internet TV.  

Aktualni sat  

 Branko Kleković postavlja pitanje vezano za budući rotor na Dugi odnosno da 

li će se do sezone realizirati projekt. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara  da su Hrvatske ceste ugradile u svoj program sufinanciranje istog projekta 

te bi se na jesen 2014. godine krenulo u realizaciju. Zahvat je veći od samog rotora 

jer se radi o sređivanju privatnog tzemljišta te zahvat uključuje i rješavanje odvodnje 

sa tog područja. Paralelno s tim razmišlja se i o realizaciji povratka prometa prema 

Novom Vinodolskom koji prometno za sada nije riješen a kojim bi se u samom centru 

Crikvenice izbjegla  velika frekvencija prometa a naročito u sezoni. 

 Zdravko Pernar naglašava da je šetnica Jadranovo- Kačjak za svaku pohvalu i 

predlaže da se na vidikovce postave klupe i nekoliko oznaka koje bi obilježavale 

šetnicu. Drugo je pitanje vezano za autobusne čekaonice uz prometnice koje su 

obljepljene plakatima za oglašavanje razih manifestacija. Kada se plakati skinu ostaje 

ružna slika tih čekaonica koje izgledaju neuredno. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara vezano za šetnicu Jadranovo – Kačjak da na šetnici nedostaje 

jedan manji dio komunalne opreme – obavijesne tabele, klupe, te samo ime šetnice 

za koje se nada da će do sezone donijeti mjesni odbor Jadranovo. U svezi čekaonica 
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naglašava da ih je nekoliko demontirano vezano za nevrijeme koje ih je oštetilo te da 

će se njihov izgled dotjerati. Inače se razmišlja se o nadogradnji čekaonica gdje bi se 

predvidjelo mjesto za plakatiranje. U godišnjem programu održavanja isto odrađuje 

komunalno poduzeće. 

 Damir Lončarić postavlja pitanje koliko je utrošeno sredstava u posljednjih  

deset godina u izradu planske dokumentacije te traži popis važećih urbanističkih 

planova. Nadalje koje su obveze Grada nakon što su ti planovi usvojeni (otkup 

zemljišta, uređenje infrastrukture i slično). Isto bi bilo kao prilog izradi strategije 

razvoja Grada. Za primjer navodi urbanistički plan Selce sjever gdje je predviđena 

stambena i mješovita gradnja. U istom stoji jedna od odredbi da je Grad dužan 

otkupiti zemljište za cestu i dok Grad ne napravi infrastrukturu ne može biti izdana niti 

jedna lokacijska i  građevinska dozvola. Grad nije odradio svoj dio posla pa je 

intencija ovog pitanja na što nas ti planovi obvezuju. Drugi je primjer groblje iznad 

Selaca – gotovo je sve privatna imovina te bi bilo logično da Grad ima plan otkupa 

zemljišta.  Zamjenik gradonačelnika odgovora da će se na ista pitanja odgovoriti 

pisanim putem. 

 Darko Pavlić postavlja pitanje u kojoj je fazi studija sa agro zonom. Drugo je 

pitanje da li za groblje postoji zamjenska lokacija  umjesto područja kod Milmana. 

Gradonačelnik odgovara da studija nije gotova već je u fazi izrade i napominje da je 

isto malo veći zahvat. Kada se radi o lokaciji za groblje nije isključeno da neće  biti 

groblje na predjelu kod Milmana. Za istu smo lokaciju tražili potvrde od strane 

Hrvatskih voda. Ukoliko ista lokacija ne bude moguća paralelno tražimo drugu opciju 

gdje je vlasništvo zemljišta lakše riješiti. 

 Marina Baričević postavlja pitanje da li se do turističke sezone može riješiti 

ružna slika presretača turista na Petaku koji nude mimo agencija smještaj turistima. 

Tri do sedam osoba stoji na parkiralištu Petak i doslovce vuče turiste za rukav. Drugo 

je pitanje prometa u turističkoj sezoni odnosno zaustavljanje vozila na nedozvoljenim 

mjestima : kod apoteke na Trgu, kod restorana Maslina i na Petaku kod izlaza prema 

Selcima. Zamjenik gradonačelnika  Veselko Mutavgjić naglašava da je problem 

presretača turista poznat i da se je pokušao riješiti u dogovoru sa Državnim 

inspektoratom. Takav način ponašanja stvara narušavanje usluga turističkih agencija. 

Iz Grada se niti jednom službom to ne može riješiti. Potrebno je zajedničkim 

snagama napraviti pritisak da se ta situacija riješi. Što se tiče parkiranja potrebno je 

pojačati djelovanje kod prometa u mirovanju. Već postoji jedan redar za promet i još 

su školovana  tri komunalna redara za prometne redare – pohađali su četverotjedni 

tečaj. Inače bijela patrola nije dala određene rezultate prošle godine. U samom 

centru nije se bijela patrola pokazala u funkciji kada je u pitanju promet u mirovanju. 

Moraju se pronaći nova efikasnija rješenja. 

 Željko Skrbin naglašava da je od otvaranja trga prošlo deset mjeseci a da je 

već oko tridesetak slomljenih kamenih ploča na trgu. Postavlja pitanje da li je možda 

razlog tome kamioni koji dostavu vrše preko trga ili je nešto drugo. Drugo je pitanje 
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da li se planira doček 2015. godine na novootvorenom trgu. Zamjenik gradonačelnika 

Veselko Mutavgjić  odgovara da je do lomljenje ploča došlo diletacijom, te da su se 

pukotine mogle sanirati ove jeseni, međutim počekati će se i riješiti u okviru 

garancijskog roka. Što se tiče prolaza vatrogasnog vozila i sličnih potreba Trg je 

predviđen za isto te ne bi trebalo utjecati na pucanje ploča. Kada se radi o dočeku 

Nove 2015. godine na Trgu TZ Crikvenica pismeno će odgovoriti, ali naglašava da je 

razmišljanje kako bi se obilježavanje adventa na Trgu pojačalo određenim 

manifestacijama i to u Parku ispred pošte. 

 Igor Posarić postavlja pitanje vezano za prostorno planiranje. Naglašava da je 

u prethodnom mandatu postavljao pitanje Izvješća o stanju u prostoru te mu je 

odgovoreno da se neće izrađivati dok se ne donese Zakon o prostornom uređenju. 

Zakon je donijet u dvanaestom mjesecu prošle godine. Postavlja pitanje da li se je 

počelo sa izradom Izvješća. Drugo se pitanje odnosi na projekt marine koji je trebao 

biti glavna točka budućeg razvoja Crikvenice a sada  po tom pitanju vlada zatišje. 

Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će se na pitanje prostornog 

planiranja i izvješća odgovoriti pisanim putem zajedno sa pitanjem vijećnika Damira 

Lončarića. Kada se tiče marine odgovara da je Grad odradio ogroman posao. Dobili 

smo lokacijsku dozvolu a onda zapeli na administraciji. Potrebno je utvrditi granice 

luke. Lučko je područje pod lučkom upravom i na tom prostoru izdana je petogodišnja 

koncesija INI. Kako Grad nije sudionik u procesu donošenja županijskih koncesija 

Lučka uprava radi na tome da se to područje izvlasti. Tako bi dobili četiri geodetske 

točke – dvije na kopnu, dvije na moru što će činiti i obuhvat marine. 

 Davorka Vukelić navodi da su od siječnja ove godine  jedinice lokalne 

samouprave postale obveznice poreza na dodanu vrijednost. S time su porasle 

cijene najma za 25%. Poznato je da su najmoprimci oni koji nisu u sustavu PDV-a. 

Vezano s tim postavlja pitanje da li se razmišlja o smanjenju cijena najma, kako se 

najmoprimcima ne bi povećao namet i kako bi im se olakšalo poslovanje. Drugo se 

pitanje odnosi na mjere za poticanje poduzetništva koje su donijete 17. siječnja 2013. 

godine. Mjerama se osiguravaju povoljni uvjeti kreditiranja, potpora plaćanja poreza 

na tvrtku, pomoć i poticaj za zapošljavanje, stimuliranje cjelogodišnjeg poslovanja, 

pomoć i poticaj za unapređenje poslovanja, potpora ženama poduzetnicama te 

potpore deficitarnih zanimanja. Pitanje glasi da li se je osim mjere povoljnih uvjeta 

kreditiranja ostvarila bilo koja mjera i u kojem obimu. Zamjenik gradonačelnika 

Veselko Mutavgjić odgovara da se postavlja pitanje da li je većina naših 

najmoprimaca u sustavu PDV-a. Grad je cijenu najma uvećao za PDV. Osnovno je 

pitanje zašto se je taj namet uveo. To su čestitke koje svakodnevno dobivamo iz 

naših ministarstva. Gotovo sve što se može prebacuje se na lokalnu samoupravu. 

Nije problem smanjiti namet, ali iza toga stoji problem održivosti pa naglašava da iz 

cijene najma održavamo naše poslovne prostore. Namet smo prebacili na korisnike a 

korisnici su isključivo udruge koje se financiraju iz proračuna. Najmovi su po 2 – 3 

EUR-a. Vezano za pitanje za poticanje mjera poduzetništva odgovor će se dati 

pisanim putem. Davorka Vukelić  naglašava da se slaže da je država prošle godine 
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dala čestitke poreznim obveznicima u određenim nametima, ali isto tako moramo 

spomenuti čestitke koje je u pozitivnim smislu dala prema lokalnoj samoupravi a to su 

donošenje Zakona o fiskalizaciji i legalizaciji. 

 Kuzman Dokoza postavlja pitanje u svezi srušenog stabla u Gajevom šetalištu 

na terasi gostione Neptun. Pita u čijoj je to nadležnosti i da li će se stablo ukloniti. 

Zamjenik gradonačelnika odgovara da ukoliko je stablo na javnoj površini da će ga 

ukloniti GKTD „Murvica“ d.o.o. a ukoliko je na terasi za koju postoji koncesija, 

koncesionar je isto dužan ukloniti. 

 Vedran Antić naglašava da dolaskom turističke sezone postotak 

nezaposlenosti pada ali će završetkom sezone ponovo rasti pa pita da li je Grad 

poduzeo mjere za poticaj za zapošljavanje i koje. Drugo je pitanje da li ima kakvih 

novih informacija o slovenskim kućicama u Selcu. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da je jučer u ovoj Gradskoj vijećnici održana javna tribina o 

zapošljavanju na kojoj su date iscrpne informacije, pa je gotovo neozbiljno danas 

postaviti ovakvo pitanje. Gradska vijećnica bila je gotovo puna. Grad je ovu priču 

zaokružio. Ukoliko inzistirate možete dobiti pisani odgovor. Kada se radi o 

slovenskim kućicama u Selcu stanje je nepromijenjeno. Ukoliko se je nešto novo 

dogodilo pismeno ćemo odgovoriti na ovo pitanje. 

 Ivana Ševerdija postavlja pitanje vezano za prometnu signalizaciju na 

magistrali D8. Bilo je rečeno da će za pješačke prijelaze Grad izraditi projektnu 

dokumentaciju a Hrvatske ceste horizontalnu signalizaciju. Isto se nije još dogodilo 

pa pita u kojoj su fazi radovi. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovora 

da je Grad sa predstavnicima Hrvatskih cesta prošle sezone obišao cijeli teren i 

utvrdio tri mjesta gdje se mogu izvesti pješački prijelazi. Ta su tri prijelaza realizirana 

prije turističke sezone. Sada se radi o prijelazu Dramalj 2 i još jednom između dva 

izlaza iz Dramlja. Projekt se mora napraviti ali uz dozvolu Hrvatskih cesta za 

određeno mjesto gdje će se prijelazi dogoditi. Nadalje je nužno označiti iste sa 

svjetlosnim signalima ili ih osvijetliti radi sigurnosti pješaka. 

 Dino Manestar naglašava da je dobio pisani odgovor vezan za destinacijski 

menedžment i izražava nezadovoljstvo odgovorom jer je zadnja sjednica odbora bila 

04. rujna 2012. godina. Očito je da nešto ne funkcionira a turistička je djelatnost 

temeljna djelatnost Grada Crikvenice. Nadalje postavlja dva pitanja. Naglašava da je 

šetnica zdravlja od Crikvenice do Selaca otvorena u suradnji sa Termama Selce. 

Zacrtano je proširenje i kreiranje prave šetnice (kolnik, pješačka i biciklistička staza). 

To je veliki projekt koji iziskuje godine planiranja. Da li se na tome radi i dokle se je 

stiglo. Drugo je pitanje dokle se je stiglo sa diobom GKTD „Murvice“ odnosno  u kojoj 

je fazi dioba. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je cesta 

Šetalište Vladimira Nazora županijska te je naše djelovanje time otežano. Širenje iste 

omogućava se samo prema moru, a trošak takvog zahvata je ogroman. Prioritet je 

Trg u Selcu pa će iza toga doći na red šetnica zdravlja koja će povezivati dva trga 
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Crikvenicu i Selce. Sonja Polonijo odgovara da je u svezi diobe KTD Murvica sve 

odrađeno i čeka se samo upis u sudski registar. 

 Paulo Krmpotić postavlja pitanje kada će biti sanirana prometnica kroz Selce . 

Doslovno rupe su u asfaltu svakih 50 metara. Vidljivo je da Vodovod Žrnovnica, kod 

vraćanja nakon radova prometnice u prvobitno stanje, nema ista mjerila, pa tako na 

području Grada Crikvenice sanira rupe betonom ili nikako a u Novom Vinodolskom 

sanira rupe asfaltom. Isto tako moli zamjenika gradonačelnika da uputi apel HEP-u i 

njegovim kooperantima da ceste na području Grada koje su raskopali ne dočekaju 

sezonu. Zamjenik gradonačelnika odgovara da postoje problemi sa prekopavanjima 

cesta, međutim ne smije se zanemariti da su neke ceste gradske a neke županijske, 

a pravila su da grad sanira pod svojim održavanjem sve ukoliko privatne osobe vrše 

prekop. Veći je problem kod javnih poduzeća koja  koriste kooperante za prekope i 

zemljane radove. Teško je uskladiti njihov način rada. Oni sporo odrađuju saniranje 

prekopa jer im se ne isplati raditi asfalt u malim količinama.   

 Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednik 

Gradskog vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 17 vijećnika, što je pravovaljani broj 

za donošenje zaključaka i ostalih akata. 

 Predsjednik Gradskog vijeća predložio je dopunu dnevnog reda sa točkom 

Prijedlog rješenja o imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik i propise, a isto 

tako i da se odgodi utvrđivanje prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Općinskog 

suda u Crikvenici za iduću sjednicu. Dopuna dnevnog reda prihvaćena je sa 16 

glasova ZA.  Za dnevni red glasovalo je 16 vijećnika ZA. 

     D n e v n i   r e d : 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 8. sjednice Gradskoga vijeća,  
2. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke  o izboru članova Vijeća mjesnih 

odbora, 
3. Prijedlog odluke o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnog odbora 

Jadranovo, 
4. Referat odbora za izbor i imenovanje, 
5. Prijedlog rješenja o imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik i propise 
6. Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu 

vodoopskrbu, 
7. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Crikvenice u 2014. 
godini, 

8. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 
dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnog školstva Grada 
Crikvenice za 2014. godinu, 

9. Prijedlog plana rashoda za materijal, djelove i usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2014. 
godini 
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TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 8. sjednice Gradskoga vijeća 
 
Kako primjedbi nije bilo sa 14 glasova ZA donijet je jednoglasan  
 
Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća. 
 
TOČKA 2. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke  o izboru članova Vijeća 
mjesnih odbora 
 
Prijedlog odluke obrazložio je gradonačelnik. 
Članovi Gradskog vijeća su sa 14 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U 
o izmjeni i dopuni Odluke  o izboru članova Vijeća mjesnih odbora 
(tekst Odluke KLASA: 026-01/14-01/01 UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-4  prileži Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnog 
odbora Jadranovo 
 
Prijedlog odluke o brazložio je gradonačelnik. 

U raspravi su učestvovali Branko Kleković i Jasminka Citković. 
Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U 
o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnog odbora Jadranovo 
(tekst Odluke KLASA: 026-01/14-01/02 UR.BROJ: 2107/01-04/07-14- prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 4. Referat odbora za izbor i imenovanje 
 
 Uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda dao je predsjednik Odbora za 
izbor i imenovanje dr.sc. Dragan Magaš. 
 

4.1. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju potpredsjednika 
Gradskog vijeća Grada Crikvenice 

 
Članovi Gradskog vijeća su sa 17 glasova ZA prihvatili prijedlog za razrješenje 

potpredsjednika Gradskog vijeća Ivana Pavlića. Prijedlog za imenovanje Kuzmana 
Dokoze članovi Gradskog vijeća prihvatili su sa 11 glasova ZA i 4 suzdržana glasa. 

 

4.2. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za 
statut, poslovnik i propise 

 
Članovi Gradskog vijeća su sa 16 glasova ZA i jednim glasom PROTIV 

prihvatili prijedlog za razrješenje Ivana Pavlića kao predsjednika Odbora za statut, 
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poslovnik i propise. Prijedlog za imenovanje Josipa Friša, za predsjednika Odbora za 
statut, poslovnik i propise članovi Gradskog vijeća prihvatili su sa 13 glasova ZA i 3 
suzdržana glasa. 

 
4.3. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i 

imenovanje 
 
Članovi Gradskog vijeća su sa 17 glasova prihvatili prijedlog za razrješenje 

Ivana Pavlića kao člana Odbora za izbor i imenovanje. Prijedlog za imenovanje 
Kuzmana Dokoze za člana Odbora za izbor i imenovanje članovi Gradskog vijeća 
prihvatili su sa 11 glasova ZA i 4 suzdržana glasa. 
 

4.4. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za šport i 
tehničku kulturu 

 
Članovi Gradskog vijeća su sa 14 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvatili 

prijedlog za razrješenje Kuzmana Dokoze kao člana Odbora za šport i tehničku 
kulturu. Prijedlog za imenovanje Jasne Filipović za člana Odbora za šport i tehničku 
kulturu članovi Gradskog vijeća prihvatili su sa 11 glasova ZA i 5 suzdržanih glasova. 
 

4.5. Prijedlog rješenja o imenovanja članova Povjerenstva za provedbu 
javnog natječaja u postupku davanja koncesije i sklapanja ugovora za 
obavljanje komunalnih djelatnosti 

 
Članovi Gradskog vijeća su sa 14 glasova ZA i 3 SUZDRŽANA glasa prihvatili 

prijedlog da se za člana Povjerenstva za provedbu javnog natječaja u postupku 
davanja koncesije i sklapanja ugovora za obavljanje komunalnih djelatnosti iz redova 
vijećnika imenuje Josip Friš. 

 
4.6. Prijedlog rješenja o imenovanju članova Gradskog izbornog 

povjerenstva 
 
Članovi Gradskog vijeća su sa 17 glasova prihvatili Prijedlog rješenja o 

imenovanju članova Gradskog izbornog povjerenstva. 
 

4.7. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Komisije za 
imenovanje ulica i trgova 

 
Članovi Gradskog vijeća su sa 16 glasova ZA prihvatili prijedlog za razrješenje 

Tee Car Reljac kao člana Komisije za imenovanje ulica i trgova. Prijedlog za 
imenovanje Ivice Šegote za člana Komisije za imenovanje ulica i trgova članovi 
Gradskog vijeća prihvatili su sa 12 glasova ZA i 4 suzdržana glasa. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da su članovi Gradskog vijeća prihvatili 

prijedloge i donijeli kako slijedi: 
 
1. R J E Š E N J E  
o razrješenju i imenovanju potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/14-01/27, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-1 

prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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2. R J E Š E N J E 
o razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za statut, poslovnik i propise 
 (tekst Rješenja KLASA:021-01/14-01/28, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-1 

prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
3. R J E Š E N J E 
 o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanje 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/14-01/29, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-1 

prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
4. R J E Š E N J E 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za šport i tehničku kulturu 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/14-01/30, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-1 

prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
5. Z A K L J U Č A K  
o imenovanju člana Gradskog vijeća Grada Crikvenice za člana Povjerenstva 

za provedbu javnog natječaja u postupku davanja koncesije i postupku sklapanja 
ugovora za obavljanje komunalnih djelatnosti 

(tekst Rješenja KLASA:363-01/14-01/51, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-2 
prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

6. R J E Š E N J E 
 o imenovanju članova Gradskog izbornog povjerenstva 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/14-01/15, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-2 

prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

7. R J E Š E N J E 
 o razrješenju i imenovanju člana Komisije za imenovanje ulica i trgova 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/14-01/31, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-1 

prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

 
TOČKA 5. Prijedlog rješenja o imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik i 
propise 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća obrazložio je da je od strane 6 vijećnika podnijet 
prijedlog za imenovanje člana Odbora za Statut, poslovnik i propise u osobi Ivana 
Pavlića.  
 Članovi Gradskog vijeća su sa 11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili prijedlog i donijeli  
 
 R J E Š E N J E 
o imenovanju Ivana Pavlića za člana Odbora za Statut, poslovnik i propise 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/14-01/32, UR.BROJ: 2107/01-04/07-14-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 6. Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne građevine za 
javnu vodoopskrbu 
 
Prijedlog odluke obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
U raspravi je učestvovao Branko Kleković. 
Gradonačelnik je dao amandman slijedećeg teksta : „ U čanku 3. stavak 1. riječi 
„javne odvodnje“ zamjenjuju se riječima „javne vodoopskrbe“ 
Članovi Gradskog vijeća su sa 14 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli  
ODLUKU 
o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu vodoopskrbu 
(tekst Odluke KLASA:363-01/14-01/48, UR.BROJ: 2107/01-06/3-14-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 7. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Crikvenice u 2014. godini 
 
Prijedlog odluke obrazložila je privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković. 
Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog 
školstva Grada Crikvenice u 2014. godini 
(tekst Odluke KLASA:600-01/14-01/13, UR.BROJ: 2107/01-04/1-14-13 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 8. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 
dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnog školstva Grada 
Crikvenice za 2014. godinu 
 
Prijedlog odluke obrazložila je privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković. 
U raspravi je učestvovao Damir Lončarić. 
Josip Friš naglasio je da je došlo do pogreške u zbroju u članku 3. Prijedloga plana 
kod kapitalnih ulaganja u sportsku dvoranu. Predsjednik Gradskog vijeća daje 
upozorenje službama da istu tehničku grešku isprave u aktu. 
 
Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su prihvatili Prijedlog i donijeli 
PLAN 
rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2014. godinu 
(tekst Odluke KLASA:600-01/14-01/13, UR.BROJ: 2107/01-04/1-14-14 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 9. Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2014. godini 
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Prijedlog odluke obrazložila je privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković. 
Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su prihvatili Prijedlog i donijeli 
PLAN 
rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnog 
školstva Grada Crikvenice za 2014. godini 
(tekst Odluke KLASA:600-01/14-01/13, UR.BROJ: 2107/01-04/1-14-15 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
Dovršeno u 20,00 sati. 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu       
        Dubravka Pobor,v.r.             Lovorko Gržac, ing.,v.r. 
 


